
Ekerö 27 november 2024

Fråga till Socialnämndens ordförande Ove Wallin

Om vad som är på gång inom LSS verksamheten.

Bakgrund:
Som tidigare anställd inom LSS verksamheten och nuvarande uppdrag som fritidspolitiker har 
och får jag en del samtal om vad som händer och sker inom verksamheten och det är inga 
positiva samtal tyvärr. När lagen om stöd och service(LSS) kom innebar det att alla vårdhem 
lades ned sucsesivt och kommunaliseringen av verksamheterna skedde, alla skulle ha rätten att 
leva som alla andra. Ekerö kommun gick i bräschen när LSS lagen kom, men nu får jag signaler 
som säger motsatsen. Personal som arbetat länge säger upp sig och det är många som väljer att 
lämna, vilket drabbar de behövande. Förutom detta så sker nedskärning av personal på 
gruppboendena. Det ryktas också om planer på att skapa ett äldreboende för de äldre som bor på 
LSS gruppbostäder  till barackerna vid Söderströms Gården.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till dig Ove Wallin.

Fråga:

- Planeras det att placera de äldre från LSS gruppbostäderna till barackerna vid 
Söderströms Gården?

För Öpartiet

Desirée Björk


